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Z A P I S N I K 

25. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, ki je bila v 
ponedeljek,  11. januarja 2010, ob 16.00 uri v prostorih Občine Renče-

Vogrsko. 

 

 
Sejo je sklical in vodil Aleš Bucik, župan Občine Renče-Vogrsko. Začela se je ob 16.00 uri. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, člani nadzornega odbora, občinska uprava in mediji. 

 
Na začetku je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, in sicer: Vanda Ožbot, Marjan 
Murovec, Nataša Podgornik, Katjuša Žigon, Tomaž Gregorič, Silvester Vončina, Valter Mlečnik, 
Marjan Rutar, Nikita Fajt, Samo Turel in Gregor Kobal 
 
Opravičili so se: Nevo Pregelj, Vinko Jarc in Jožef Hvalica; manjšo zamudo je napovedal 
Radovan Rusjan 
 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 

 
 
Ad.1) Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan predlaga naslednji dnevni red: 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Potrditev zapisnika 24. redne seje z dne 17. 12. 2009, 
3. Poročilo župana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje seje, 
4. Vprašanja in pobude svetnikov,  
5. Predlog Obvezne razlage Odloka o splošnih prostorskih ureditvenih pogojih za posege v 

prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine Renče-Vogrsko  
6. Mnenje k pokrajinski zakonodaji, 
7. Smernice k pripravi Proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2010, 
8. Razno. 

 
Župan da predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 11 
PROTI 0 
Dnevni red je sprejet. 
 
 
Ad.2) Potrditev zapisnika 24. redne seje z dne 17. 12. 2009 
 
Župan da zapisnik na glasovanje.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 9 
PROTI 0 
Zapisnik 24. redne seje je potrjen. 
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Ad.3) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje 
 
Župan pove, da tokrat na seji ne bo poročal in da besedo Nataši Gorkič Barle, da poda poročilo 
o izvrševanju sklepov, sprejetih na prejšnji seji. 
 
Nataša Gorkič Barle poda poročilo: 

 Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Glasbena šola Nova 
Gorica je bil osebno vročen imenovanemu Gregorju Kobalu in Glasbeni šoli Nova 
Gorica. 

 Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovne šola Kozara 
je bil osebno vročen imenovani Nataši Gorkič Barle in Osnovni šoli Kozara. 

 Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko je sprejel župan Občine 
Renče-Vogrsko dne 17.12.2009 in je bil objavljen v Uradnih objavah v občinskem 
glasilu št. 10/09 z dne 23.12.2009. 

 Sklep o vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča je 
bil objavljen v Uradnih objavah v občinskem glasilu št. 10/09 z dne 23.12.2009. 
Sklep je bil posredovan na Davčni urad Nova Gorica.  
 

Radovan Rusjan se pridružil ob 16:15 uri. 
Na seji je prisotnih 12 svetnikov. 
 
 
Ad.4) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, in sicer vprašanja in pobude svetnikov ter da 
besedo Marjanu Murovcu. 
 

 Marjana Murovca zanima, kaj za našo občino pomeni, da je v državnem proračunu 
predvidenih 4.500€ za obnovo ceste skozi Bukovico. 
Župan mu odgovori, da je prišla obnova omenjene ceste v vrstni red državnih investicij in 
se bodo dela predvidoma začela nekje leta 2011 oz. 2012. 
 

 Vanda Ožbot vpraša kdo je dolžan odpeljati material, ki je ostal po sanaciji mostu čez 
potok Bazaršček, ker je to moteče za sprehajalce. 
Župan odgovori, da je to obveznost izvajalca in obljubi, da bo naročil Janezu Furlanu, 
naj le-te pokliče in se z njimi dogovori glede odvoza materiala. 
 

 
Ad.5) Predlog Obvezne razlage Odloka o splošnih prostorskih ureditvenih pogojih za 
posege v prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine Renče-Vogrsko  
 
Župan preide na naslednjo točko in preda besedo Nataši Gorkič Barle. 
 
Nataša Gorkič Barle pove, da smo se dogovorili, da bo župan dal predlog za sprejem obvezne 
razlage tretjega odstavka 5. člena splošnega PUP-a. Župan je dal predlog na Statutarno pravno 
komisijo, ki je predlog tudi obravnavala, zato predlaga, da nam razlago pove predsednik 
statutarno pravne komisije, Samo Turel. 
 
Samo Turel pove, da so na 9. seji Statutarno pravne komisije najprej ugotovili, da je  
sprejemanje obvezne razlage odloka, ki ga ni sprejel občinski svet Občine Renče-Vogrsko, 
temveč mestni svet Mestne občine Nova Gorica v obdobju, ko je bilo področje občine Renče-
Vogrsko še njegov konstitutivni del. 
Pove, da je predstavnica občine člane statutarno pravne komisije opozorila na to, da je občinski 
svet Občine Renče-Vogrsko ob začetku svojega mandata sprejel sklep, s katerim je veljavnost 
aktov MO Nova Gorica - v delu v katerem urejajo tudi področje nove občine - podaljšal do 
sprejema ustreznih aktov v Občini Renče-Vogrsko. 
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Nekateri člani statutarno pravne komisije so pregledali tudi sodno prakso Ustavnega sodišča RS 
v primerih, ko je to odločalo o obveznih razlagah odlokov. Ustavno sodišče je skozi svoje 
odločitve oblikovalo prakso, da lahko obvezna razlaga zgolj pojasnjuje določbe odloka, ne sme 
pa spreminjati vsebine le-tega, saj je za spremembe odloka predviden poseben postopek. 
Komisija je podrobno pregledala besedilo obvezne razlage in zavzela stališče, da le-to ne 
predstavlja spreminjanje vsebine odloka temveč le razlaga pojem stavbne pravice. 
Statutarno pravna komisija predlaga občinskemu svetu, da obvezno razlago sprejme.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Katjuša Žigon, Vanda Ožbot, Marjan Rutar, Valter Mlečnik, župan in 
Samo Turel. 
 
Župan, da predlog Obvezne razlage Odloka o splošnih prostorskih ureditvenih pogojih za 
posege v prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine Renče-Vogrsko na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
Obvezna razlaga je sprejeta. 
 
 
Ad.6) Mnenje k pokrajinski zakonodaji. 
 
Župan preide k naslednji točki dnevnega reda in sicer, mnenje k pokrajinski zakonodaji in da 
besedo poročevalki, Nataši Gorkič Barle.  
 
Nataša Gorkič Barle kratko povzame vsebino predlogov pokrajinske zakonodaje.   
 
Župan pove, da sam delitev na pokrajine podpira in meni, ker omogoča racionalnejše 
razpolaganje z javnimi financami. 
Pove, da že danes obstaja Svet regije, ki ga sestavljajo župani teh trinajstih občin, ki bi bile v 
naši pokrajini. Župani teh občin se že sedaj srečujejo enkrat mesečno in medsebojno 
usklajujejo projekte in se dogovarjajo o delitvi sredstev neposrednih regijskih spodbud. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Radovan Rusjan meni, da bomo s pokrajinami samo pridobili še kakšno novo delovno mesto v 
javni upravi in prelaganje odgovornosti enega na drugega. Strinja se z razdelitvijo na pokrajine 
vendar ne v takšni meri. Meni, da je Slovenija premajhna, da bi bila razdeljena na toliko 
pokrajin. V tako številčni razdelitvi vidi le povečanje administracije in odpiranje novih delovnih 
mest v javni upravi, ki ima že tako preveč zaposlenih. 
 
Nikita Fajt se strinja z Radovanom Rusjanom, da je pokrajin preveč, saj si je podrobneje 
pogledala področje kmetijstva in meni, da nobena od pokrajin ne bo srbela za povečevanje 
primarne proizvodnje, promocijo, trženje, ureditev odkupa, skladiščenje in podobno. Povečala 
se bo samo administracija in državna birokracija. 
 
Marjan Murovec pove, da ga skrbi, da se bo s pokrajinami povečala birokracija. Sprašuje se, kaj 
bo s cestami, ki so končno prišle na državno listo za obnovo. Sedaj bodo te državne ceste 
prešle na pokrajine in bo potrebno najprej vse skupaj administracijsko urediti in šele nato se bo 
urejalo ostalo. Boji se, da se bodo roki za popravilo preveč zamaknili in bodo ostale ceste v 
slabem stanju še naprej.  
 
Vanda Ožbot se sprašuje glede uresni9čitve Pokrajinskega prostorskega načrta glede na to, da  
po tolikem času še nimamo urejenih Občinskih in državnega prostorskega načrta. 
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Samo Turel, pove da ima javna uprava 170.000 zaposlenih vseh, ki spadajo v javni sektor. 
Pove, da ta predlog ni poslala vlada ampak opozicija. Poudari, da je to, kar je pred nami,  
predlog opozicije in ne predlog vlade – to je velika razlika.  
 
Župan pove, da Severno primorsko pokrajino ohranimo, če izberemo razdelitev na osem 
pokrajin.  
 
Marjan Rutar pravi, da so pokrajine potrebne in da je treba državo decentralizirati tako, da 
pokrajin ne bo ne preveč in ne premalo. Meni, da s tremi pokrajinami ne bi uspeli decentralizirati 
države, a se mu po drugi strani 13 regij zdi še preveč. Poudarja da moramo pazit na stroške, na 
število regij - da ni preveliko in ne premajhno - in da se ne sme hiteti, čeprav nimamo časa na 
pretek. 
 
Katjuša Žigon pravi, da ne glede na to, koliko regij bomo imeli, moramo vztrajati na tem, da 
Severno primorska regija ostane. 
 
Glede na potek razprave se predlaga, da damo pozitivno mnenje na osem regij pod pogojem, 
da se zmanjšajo stroški delovanja uprave.  
 
Župan da tak predlog na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
Predlog je sprejet. 
 
Odmor med 17:15  in 17:20 uro 
 
 
Ad.7) Smernice k pripravi Proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2010, 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, smernice k pripravi Proračuna Občine Renče-
Vogrsko za leto 2010. Poudari, da to ni prvo branje proračuna in pove, da si želi le dobiti 
smernice za pripravo proračuna. 
 
 
Gregor Kobal in Valter Mlečnik zapustita sejo ob 18:05. 
Prisotnih svetnikov na seji je 10. 
 
Župan in Beti Čufer obrazložita predvidene postavke proračuna. 
Glede na obrazloženo župan pove, da koleba med dvema možnostma, in sicer: obnovo 
kulturnega doma v Bukovici zaključiti tako, kot je bilo sprva predvideno (brez dozidave in 
ureditve okolice) ali najeti kredit v višini 400.000€ in obnovo kulturnega doma izpeljati do konca 
in omogočiti normalne pogoje dela občini in občinski upravi. 
 
 
Nataša Podgornik zapusti sejo ob 18:30. 
Prisotnih svetnikov na seji je 9. 
Župan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali:Nikita Fajt Marjan Murovec, Marjan Rutar, Radovan Rusjan, Silvester 
Vončina, Vanda Ožbot, Katjuša Žigon. 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob  19:30 uri. 
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Zapisala: Ana Jovanka Stojanovska                                                 ŽUPAN 

Aleš Bucik 
 
   


